

Referat bestyrelsesmøde i Dianalund Udviklingsråd DUR tirsdag den 18. april 2017 kl. 19.00 til 21.00 Lokale 3, Borgerhuset

Deltagere: Louise; Arne; Henriette; Jan; Claus; Kim

Afbud: Bente; Henrik; Paw; Jacob; Søren

Godkendelse af dagsorden

41/2017:

Beslutning: Godkendt selv om det ikke er en beslutningsdygtig bestyrelse der er til stede, for mange afbud.

Beslutning: Godkendt

Godkendelse af referat fra 17.02.23

42/2017:

Beslutning: Godkendt

Status på grupper og Helhedsplanen

43/2017:

Kunstgræs: Henrik har holdt møde med Per Bjerregaard fra Brøndby, omkring et engagement d. 20/5 2017 hvor Brøndby's Old Boys kommer til Dianalund og spiller kamp, yderlig er alt øl der sælges i forbindelse med engagementet sponseret så alt overskud går til kunstgræsplænen. Per Bjerregaard vil også stille op til et foredrag af en times varighed, Udgifter til engagementet begrænser sig til forplejning af spillerne, og evt. kampprogram, hvilket der søges sponsere til.

B&U: Der hvad vi må på området, efter at teknisk udvalg har sagt ja til, at vi må bruge hele området hen imod Ventemøllegården, det skal dog lige ind over byrådet inden det ligger helt fast. Udnyttelsen af området skal dog foregå i samarbejde med Lundebo og Ventemøllegården.

Borgerhus/"Rød tråd": Der er stadig en del arbejde der mangler, inden der er klarhed over hvad der skal laves, tegninger er ikke færdige, og når tegninger er færdige indkaldes grupperne. Der er bred enighed om at arkitekten **Ellen Shelde** ikke skal se på det samlede projekt.

Jan har fat i projektet.

Motionssti: Intet nyt

Hundeskov: Intet nyt

Omfartsvejgruppe: Borgermøde 4/5 2017

Skak: Intet nyt

Beslutning:

Økonomi status

44/2017:

Budget for 2017 er vedhæftet.

Beslutning:

Flagallé

45/2017: Der er givet besked om at der er 8000 kr. til maling af flagstænger, dette vil blive gjort, måske først primo 2018.

Beslutning:

Medlemshvervning 2017

46/2017: Arne; Jacob og Kim arbejder med at gøre Medlemslisten overskuelig og tilgængelig for alle, Arne indkalder til møde.

Beslutning:

Samarbejde med lokalråd

47/2017: Mødet er samme dag 4/5 som borgermøde om omfartsvej, hvor Louise deltager, Claus er forhindret, så vi spørg Jacob om han kan.

Beslutning:

Kontakt til byens foreninger

48/2017:

Henriette har skrevet til alle byens foreninger.

Der er ikke kommet mange tilbagemeldinger. Det vides ikke om der er blevet indbetalt fra nogle.

Beslutning:

Borgermøde om Nabohjælp

49/2017: Vi tager det op i efteråret.

Beslutning:

Nyt fra formand

50/2017: Det er meddelt Torben Seifert at vi vil købe for 5000 kr. annoncer i Byens Blad og at Henriette vil komme med materiale til bladet om de forskellige sager vi arbejder med i DUR. Der bliver medsendt en mail som er modtaget fra TURNING TABLES, vi er muligvis for sent på den, men se på den.

Evt.

51/2017

Næste møde 24/5 kl.18-21 Brugergrupper er med kl. 18-19